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1. Opening en vaststellen agenda 
De voorzitter heet iedereen welkom. De agenda is vastgesteld. 
In de titel van agendapunt 8 is ‘CMT’ gewijzigd in ‘organisatie’. 
 

2. Mededelingen 
Irene is sinds 01-11-2023 geen voorzitter meer en Jaap neemt het voorzitterschap tijdelijk van haar 
over. 
 

3. Ingekomen stukken VR 
Geen opmerkingen. 
 

4. Ingekomen stukken uit de organisatie 
Geen opmerkingen. 
 

5. Vaststellen verslag 230913-VSG-OV-Vrijwilligersraad 
N.a.v. 8.2: De directeur van stichting SJP heeft gezorgd voor de juiste communicatie naar de 
vrijwilligers.  
N.a.v. 8.5: Voor nu is besloten dat deze regeling blijft gehandhaafd tot het einde van het jaar. De 
regeling is nooit in de DR-vergadering behandeld. Er is alleen een toezegging gedaan door de vorige 
bestuurder. Volgend jaar zal dit onderwerp in de DR worden besproken.   
Voor de leden die alles nog eens willen nalezen: zie mail van 11-09-2023 met als onderwerp 
‘reiskosten voor vrijwilligers en het declaratieformulier’.  
Verslag is hiermee ongewijzigd vastgesteld. 
 

6. Actiepunten  
Voorzitter vraagt de bestuurder om schriftelijk te reageren op de stand van zaken omtrent de drie 
openstaande actiepunten, t.w. 755 – 756 - 757 Actie: bestuurder 
Actiepunt 754 is afgehandeld. 
 

7. Interviews vrijwilligers update t.b.v. het vrijwilligersbeleid 
Bestuurder complimenteert de Vrijwilligersraad met het prachtige werk dat zij hebben verricht met 
een goede drive en aandacht voor de vrijwilligers. Bestuurder wil deze rapportage agenderen in de 
DR. De rapportage gaat dienen als input voor het te ontwikkelen vrijwilligersbeleid in samenspraak 
met directeur UCe. 
Het idee voor het vernieuwen/ontwikkelen van het vrijwilligersbeleid is waarschijnlijk ontstaan in 
een werkoverleg tussen directeur van U Centraal en bestuurder het afgelopen jaar. Het is ongeveer 7 
jaar geleden dat dit voor het laatst is aangevuld en bekeken. 

Datum 15-11-2023 
Tijd 11:00 uur – 12:00 uur 
Locatie PK, voorzaal 
Voorzitter Jaap Tonnon 
Aanwezigen Ineke Schout, Helen Dufrasnes, Hans de Groot, 

Irene van Dobbenburgh en Sietske van der 
Meer, Rob van Asch, Leo Euser 

Afwezigen  
Verslaglegging Patricia van Tergouw 
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De werkgroep brengt haar complimenten over aan Annet Reusink voor haar werk, het meedenken en 
initiatieven in dit project. 
De Vrijwilligersraad wil de bereikbaarheid van de consulenten voor de vrijwilligers als punt van 
aandacht meegeven aan de bestuurder ter bespreking in de DR. 
Bestuurder merkt op dat het voor in de toekomst handig is om bij omvattende documenten een 
oplegger te maken met daarin de belangrijkste zaken samengevat en de aandachtspunten op een rij. 
Dit maakt het voor de lezer makkelijker.  
De vrijwilligersraad wil in de toekomst betrokken blijven bij het ontwikkelen van het 
vrijwilligersbeleid. Wie heeft hierin de lead en wat zijn de doelstellingen van het nieuwe 
vrijwilligersbeleid? Het antwoord hierop volgt op een later moment. Actie: bestuurder 
 

8. Bestuurder bespreekt met de VR onderwerpen vanuit de organisatie 

• De financiële situatie van alle stichtingen is ondanks alle ontwikkelingen verrassend goed en 
de prognoses over de eerste drie kwartalen zien er goed uit. De vereenvoudiging van 
werkzaamheden bij de afdeling Administratie heeft hierbij erg geholpen. De controller is 
samen met de directeuren bezig om de begrotingen op te stellen.  

• De controller is in gesprek met de financiële tak van de RvT over een verlenging van zijn 
contract in combinatie met de positie van de controller in de nieuwe situatie. 

• De RvT heeft besloten om het contract van de interim bestuurder met twee maanden te 
verlengen tot 01-02-2024. 

• Het profiel van de toekomstige RvB (twee nieuwe bestuurders) is gepubliceerd op SharePoint 
voor de werving interne kandidaten. Na 10 dagen komt de vacature extern. Interim 
bestuurder heeft geen zitting in de selectiecommissie. CMT wordt vertegenwoordigd met 
drie leden vanuit verschillende geledingen. 

• Met ingang van januari 2024 wordt gestart met de nieuwe holding. Daarvoor is de 
bestuurder alle statuten aan het doorlezen. 

• Gemeente Utrecht heeft de Nota van Uitgangspunten aangepast naar een tweede versie 
waarin onze stichtingen zijn opgenomen in de sociale basiszorg samen met DOCK en Sport. 
Bestuurder, directeuren JoU en U Centraal doen dit proces samen. 

 
9. VTO feedback 

VR-lid heeft de bestuurder een drietal vragen voorgelegd waar de bestuurder nog geen actie op heeft 
ondernomen.  

1. Wat is de reactie van de DR op het VTO? 
2. Welke acties gaat de DR eventueel uitzetten als respons op de uitkomsten van het VTO? 
3. Wat zijn de manieren om e.e.a. kenbaar te maken aan de vrijwilligers? 

De VR vraagt de bestuurder om hierop schriftelijk te reageren. Actie: bestuurder 
 

10. Rondvraag 
Geen. 


